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Bilaga 

 

Pensionärsrådets plan för kommande möten och balanslista över frågor mm 

 

 

1. Plan för kommande möten 

 

Datum Tema 

25 maj 2015 – ej möte Temaförmiddag klockan 9-12 – förvaltningen informerar om 
äldreomsorgen, fr a de ekonomiska aspekterna 

1 juni 2015 Farsta centrums utveckling. Representant från Atrium Ljungberg deltar. 

17 augusti 2015 1. Muntlig rapport om nämndens uppsökande arbete inom 
äldreomsorgen. 

2. Genomgång av arbetet med verksamhetsuppföljningar. Uppsökare 
och uppföljare Barbara Bernhardsson deltar.   

14 september 2015 1. Utvärdering av sommarens träff- och reseverksamhet 
2. Polisen informerar och svarar på frågor 

12 oktober 2015 Verksamhetsplan 2016 

9 november 2015 Familjebostäder och Stockholmshem deltar för dialog om bolagens 
möjligheter att tillhandahålla föreningslokaler 

7 december 2015 Planering av 2016 års möten och teman vid rådets möten.  
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2. Balanslista över frågor mm 

 

Fråga Väcktes när Tas upp när 

Rådet besöker Edö för att berätta om rådet och föra 
en dialog med boende och anhöriga. (Ett första 
besök genomfördes 14 okt 2014 men krockade med 
underhållning för de boende.) 

Rådet har även kontakt med förvaltningens 
anhörigkonsulent. 

12 maj, 2 juni, 18 
aug, 15 sept, 10 nov 
2014, 9 feb 2015 

Tid för besök 
bestäms 1 juni 

Möjligt för pensionärer att äta vid skolbespisningar?  

Rådet undersöker intresse i sina föreningar, skriver 
sedan till respektive rektor. Bror Palmäng har fått 
negativt besked från Sandåkraskolan.  

Äldreborgarrådet har lovat ta upp frågan med 
skolborgarrådet. 

12 maj, 2 juni, 8 dec 
2014, 19 jan 2015 

Rådet avvaktar 
besked från 
äldreborgarrådet 

Presentation av rådet i nämndens månadsannons i 
lokalpressen 

9 feb, 26 mars 2015 Inte bestämt 

Besök i en av kommunala fastighetsbolaget Micasas 
visningslägenheter i vård- och omsorgsboende 

13 april 2015 Inte bestämt 

Boulehall – rådet vill att de banor som i dag används 
som skjutbana i Farsta sim- och idrottshall från den 1 
september 2015 används som boulebana.  

Nämnden bör omgående ta upp detta med 
idrottsnämnden 

5 mars 2012,  

19 jan 2015 

11 maj 2015 

 

Kan stadens avtal med Your Voice om publicering på 
Insyn omförhandlas av stadsledningskontoret så att 
det blir billigare att publicera rådens protokoll under 
egen rubrik på Insyn? 

11 maj 2015  

 

 

 

Listorna uppdaterades senast den 11 maj 2015 


